
Devět nových bytů 
a dva až tři obchody vznik-
nou ve velkém rohovém
domě u čkyňského náměstí.
Dům, který léta chátral,
opravuje _irma R a J. Do
konce roku by měl být dům
zrekonstruovaný. „Nejdéle
na jaře by se mohli stěhovat
první nájemníci,“ uvádí
spolumajitel _irmy Rudolf
Kalčík. A první zájemci už
se hlásí. Zatím se přihlásili
dva, kteří by se chtěli nastě-
hovat. „Někteří živnostníci
už poptávali i možnost pro-
nájmu obchodu. Zatím ale
nic není rozhodnuté. Co se
tu bude prodávat, nevíme.
Vše bude jasné až v závěru
roku,“ doplňuje Kalčík.

Byty budou různých 
velikostí. Od 60 do 90
metrů čtverečních. Některé
budou mít balkón na
pavlač. Pro největší dva
byty nebudou dole chybět
garáže. Parkování pro 
ostatní majitele se zatím
řeší, každopádně zajištěné

parkovací místo bude sou-
částí nájemní smlouvy.
Uvnitř domu bude i dvorek
s pískovištěm a malým dět-
ským hřištěm pro maminky
s dětmi. „Chceme, aby se u
nás cítili všichni dobře,“
uvádí Kalčík.

Dům prošel kompletní
rekonstrukcí, včetně výmě-
ny plynových a elektrických 
rozvodů. Majitelé se také
snaží, aby zapadnul do
okolní architektury, a podle
toho volili i například barvu
a vzhled fasády, podobu
oken i to, jak budou vypa-
dat římsy atd. „Chceme, aby
vzhled domu byl původní.
Aby pro Čkyni zůstala za-
chovaná historie a duch to-
hoto domu,“ uvádí Kalčík.

Pokud bude mít kdokoliv
zájem o pronájem bytu
či obchodu, může se ozvat
Rudolfu Kalčíkovi na 
telefon – 777 736 099, 777
736 097.

(pp)
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Ve Čkyni vznikne 
devět nových bytů a obchody

Opravovaný dům u náměstí                                      Foto: LP

Zveme vás na 9. malou letní slavnost 
do Nahořan

kdy: sobota 1. září 2012

kde: Hospoda pod kapličkou

hrají: 
BENGA SHOW         VLOŽTE KOČKU 

TY SYČÁCI      KAZETY

LETNÍ SLEVY
- veškerý zahradní nábytek, terasová prkna
- dětské houpačky, pískoviště a další dětský zahradní 

program
- předsezónní ceny dřevěných briket (měkké i tvrdé 

dřevo)
- NOVINKA v našem sortimentu – štípané palivové 

dříví (borovice, bříza, buk)

- již zavedený interiérový sortiment – podlahy, stropní 
obklady, dveře, kliky ...

Těšíme se na Vaši návštěvu 
na vzorkové prodejně.



MS Čkyně Háje využilo
termínu pro sběr nebezpeč-
ného odpadu a 1. 7. 2012
provedlo "úklid honitby". 

Úklid se uskutečnil v části
honitby u spulského vysí-
lače, kde bylo uklizeno z
černé skládky 84 ks pneu-
matik. Je zarážející, že ač
majitelé autoopraven vy-
bírají od svých zákazníků
_inanční prostředky pro
likvidaci nepotřebných
pneumatik, stále se objevují
tyto černé skládky. 
Dále apelujeme na občany,

aby při svých procházkách 

se svými čtyřnohými ka-
marády je měli na vodítku 
pod svým vlivem a ne-
pouštěli je volně do honit-
by, natož aby prováděli 
v honitbě jejich výcvik, jak
se již několikrát stalo. Jedná
se hlavně o měsíce květen,
červen, červenec, kdy se
rodí a dospívají mláďata
veškeré zvěře a ptactva. 

Děkujeme všem uká-
zněným majitelům svých
čtyřnohých miláčků, kteří
respektují a mají rádi
přírodu.

MS Čkyně Háje
M.Holeček 
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Zastupitelstvo obce Čkyně  
dne 28.6.2012

schválilo:
– doplnění programu: do bodu 11 žádost o prodej
pozemku – Bečvář, bod 13 smlouvy VO,  do bodu 14 za-
řazení informací o výběru dodavatele z architektonicko-
výtvarné soutěže o návrh zařízení interiéru synagogy
– zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 
a závěrečném účtu Obce Čkyně za rok 2011 s výhradou,
uvedené nedostatky byly vysvětleny a návrh na
odstranění nedostatků přijat, termín odstranění ne-
dostatků do 30. 11. 2012
– zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 
a závěrečném účtu DSO Věnec za rok 2011, kde nebyly
zjištěny chyby a nedostatky bez výhrad
– rozpočtové opatření č. 2/2012
– zřídit místo Finančního referenta, administrátora pro-
jektů a dotačních žádostí na dobu 3 let
– smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení práva odpovída-
jícího věcnému břemenu pro E.On – přeložka kabelové
vedení NN na pozemku č. parc. 105/1 v k.ú. Onšovice –
Onšovice č.p. 21
– nájem nebytových prostor – ordinací pro GyneCare
s.r.o. a MUDr. Marie Křížová s.r.o., částka navýšena o DPH
– manželům Petelovým, Na Pakšovce 2105, Písek proná-
jem části pozemku č. parc. 945/1 o výměře cca 300 m2 

– záměr na prodej pozemků panu Janu Bečvářovi,
Wolkerova 270, Volyně č. parc. 731/18 díl „c“ o výměře
781 m2, 731/9 díl „a“ o výměře 28 m2, 731/24 o výměře
83 m2 v k.ú. Horosedly
– záměr na prodej pozemku manželům Švábovým,
Jažlovická 1321/26, Praha 4 č. parc. 40/2 o výměře 5 m2

v k.ú. Onšovice
– záměr na pronájem pozemku paní Monice Turkové,
Čkyně 41 č. parc. 667/1 o výměře 1468 m2 s tím, že poze-
mek zůstane volně přístupný
– uzavření smlouvy s Elektro Vácha s.r.o. – cena nabídky
375.000 Kč bez DPH na opravu VO

zamítlo:
– záměr na pronájem pozemku pro paní Jaroslavu Růži-
čkovou, Čkyně 295 č. prac. 90/1 o výměře cca 114 m2

přidělilo:
– byt v č.p. 151 v pořadí: Oto Kaňka, Lčovice 60; Václav
Mráz, Nahořany 23; Radek Lubojacký, Čkyně 2

vzalo na vědomí:
– informace o kontrole zápisu z konání ZO ze dne 2. 5.
2012 a včasnosti jeho podepsání
– ukončení architektonicko-výtvarné soutěže o návrh za-
řízení interiéru synagogy

Vítání občánků z 23.6.2012, na fotce zleva: pan David
Zeman a slečna Alena Sovová s dcerou Lilianou, manželé
Zíkovi s dcerou Petrou, manželé Sládkovi se syny Janem
a Jindřichem, manželé Turkovi s dcerou Květoslavou,
manželé Kunešovi se synem Tobiášem, manželé Čechovi
se synem Janem.                                                Foto: D. Havlík

Myslivci zlikvidovali černou
skládku

Foto: M. Holeček



Je středa 27. června. Půl
sedmé ráno. Těchto sedm
dětí tráví svůj poslední
týden v mateřské škole ve
Čkyni. Letní prázdniny jsou
za dveřmi a od září všechny
čeká povinná školní do-
cházka. Nastoupí do první
třídy čkyňské základky.
Těší se? Co jim tam bude
nejvíce chybět? Bude se jim
stýskat po školce? Mají už
do školní lavice všechno
přichystáno?

Jste poslední týden ve
školce a prvního září jdete
poprvé do školy. Jak se
tam těšíte?

Ondra Mráz: My se těšíme
všichni!
Adélka Kotálová: Nejvíc se
těšíme na to, že se budeme
učit, ne?
Adélka Pasauerová: Těšíme
se, ale ve školce se mi taky
líbilo.
Anetka Pasauerová: To je
pravda. Nám se ve školce lí-
bilo.

A co se budete učit?

Anetka Pasauerová: Určitě
matiku. Na to se těším.
Ondra Mráz: Já vím, že
matematiku, češtinu. Víc
zatím nevím.
Natálka Bendová: A taky
přírodovědu. Budeme se
učit o zvířátkách.
Honzík Jedlička: Já myslím,
že se budeme učit číst a
psát.
Michalka Maříková: Jo, to je
to nejdůležitější.

Co čekáte, že se ve škole
dozvíte nového? Slibovali
vám něco rodiče?

Všichni kroutí hlavou: Ne!
Nic neříkali!
Adélka Kotálová: Taťka
říkal, že mi ještě všechno
poví.

Ale určitě už máte do
školy něco připraveného,
ne?

Adélka Pasauerová: Tašku
do školy.
Všichni křičí: Tašku do
školy! Tašku do školy!
Michalka Maříková: Já mám
taky tašku do školy, to je
jasný.
Natálka Bendová: Já mám v
tý tašce ještě penál.

A co máte děti v penálu?

Natálka Bendová: Všechno,
co budu potřebovat. Tužku,
nůžky a hlavně pastelky.
Anetka Pasauerová: Já mám
připravenej ku_řík i sto-
leček a židli.
Adélka Kotálová: Já mám
připraveno úplně všechno.
Už nic víc nepotřebuju.
Honzík Jedlička: Já už taky
nic nepotřebuju. Všechno
mám. Kdyžtak mi to taťka
koupí.

Bude se vám stýskat po
školce?

Natálka Bendová: Mně se
bude stýskat po paní uči-
telce.
Ondra Mráz: Mně ne, jsem
na školku moc velkej.

Nastává drobná roztržka,
při které se všichni hádají,
jestli jsou už dost velcí,
nebo vlastně ještě docela
malí.

Už víte, s kým budete
sedět v lavici?

Všichni se hlásí a křičí
jeden přes druhého: Jo. Jo.
Jo. To máme dohodnutý.

Víte, jak se do školy do�
stanete?

Honzík Jedlička: Já to vím.
Taťka mi to ukazoval.
Ondra Mráz: Já to vím. 

Dostaneme se tam s čipem. 
To je taková věc  na  klíče.

A kdo vás ve škole bude učit?

Všichni se hlásí a křičí: Paní
učitelka Komínová. 
Ondra Mráz: Taky budeme
chodit do družiny.

Kdo z vás bude chodit do
družiny?

Všichni se hlásí.
Natálka Bendová: Já budu
chodit, když Míša nebude
mít volno. Když bude mít
volno, tak budu s ním.

A znáte paní učitelku
Komínovou?

Všichni jednohlasně: Ne,
neznáme.
Adélka Pasauerová: Já se na
ni těším.
Ondra Mráz: Já ji znám.
Taťka mi ji ukazoval na
obrázku, když ji někde vy-
fotil.

Co se vám ve školce nejvíc
líbilo?

Honzík Jedlička: Lego. Staví 
se z něj vynálezy a taky
letadlo.
Michalka Maříková: Mně se
líbilo na zahradě, když jsme
jezdili na klouzačce.
Anetka Pasauerová: Na za-
hradě to bylo nejlepší.

Natálka Bendová: Mně se lí-
bilo všechno. Hlavně, když
jsme malovali.

Komu se líbilo spaní?

Adélka Kotálová: Mně se
spaní líbilo. To bylo dobře,
že jsme si mohli jít lehnout.

Ostatní mohutně přikyvují.

Nebude vám to ve škole
chybět?

Ondra Mráz: Nebude. Já
jsem na spaní už moc
velkej.

Ostatní mohutně přikyvují.

A co vám ve školce nejvíc
chutnalo k jídlu?

Ondra Mráz: Já piju čaj.
Adélka Kotálová: Já určitě
nechci mlíko.
Michalka Maříková: No,
mlíko taky nechci. Já mám
ráda kakao.
Natálka Bendová: Kakao
mám taky ráda.
Anetka Pasauerová: Já mám
mlíko ráda.

Pozn. redakce: Toto určitě
nejsou všichni čkyňští
prvňáčci. Ale ve chvíli, kdy
vznikal tento rozhovor,
nikdo další ve školce zatím
nebyl.

(pp)
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Budoucí čkyňští prvňáčci: 
do školy se chodí s čipem

Děti zleva: Adélka Kotálová, Adélka Pasauerová, Ondra
Mráz, Honzík Jedlička, Anetka Pasauerová, Natálka Ben-
dová, Michalka Maříková.                                          Foto: PP



V sobotu 16. června 2012
se v Dolanech konalo 
už druhé setkání rodáků 
a přátel Dolan. Od rána
sluníčko slibovalo, že by to
mohl být pěkný den. Už
před desátou hodinou se
začali u prezence hlásit
první účastníci, při ve-
černím sčítání podpisů
jsme došli k číslu 285. 
V upomínku na dnešní
setkání byla pro ně při-
pravena pěkná skládačka
s fotogra_iemi historickými
i současnými, aby měli
srovnání, jak se obec za
poslední léta změnila. 
A to už nastupovala 
dechovka ZUŠ Vimperk  se
svým osvědčeným reper-
toárem dechových, kon-
certních i jazzových skla-
deb, k tomu pochodovaly  
a hůlkami házely a točily
lepé mažoretky ze skupiny
Premium.

Moderování o_iciální části
setkání se už podruhé
k plné spokojenosti  ná-
vštěvníků ujala Markéta 
Vojtíšková, která se v Dola-
nech narodila, prožila
mládí a pokaždé se sem
ráda vrací. Patří jí za to dík.

Setkání zahájil starosta
obce Čkyně Ing. Stanislav
Chval, který ocenil po-
hárem a věcným darem
pana Milana Martana, bý-
valého starostu místních
hasičů, za dlouholetou zá-
služnou činnost pro rozvoj
Dolan. Po zahájení přednesl
pan Petr Martan, dolanský
rodák, projev, ve kterém
připomněl historii Dolan 
a také některé smutné
příběhy a osudy dolan-
ských občanů. Poté vykročil
slavnostní průvod v čele 
s hasičským praporem 
a dechovkou na pochod
obcí, aby se pak zastavil 
u pomníku padlých v I. svě-
tové válce, kde po zaznění 

státní hymny dolanští 
dobrovolní hasiči uctili
památku obětí položením
věnce.

Po přestávce, kterou
občané využili k občer-
stvení v hospodě U Martana
nebo u stánků hasičů, byla
slavnostní mše. Na jejím
počátku byla přivítána ky-
ticí nejstarší dolanská ro-
dačka paní  Ludmila No-
votná.  Mši celebroval P. Jan
Mikeš, loňský novokněz
narozený v Horosedlech.
Koncelebroval pak P. MVDr.
Jan Janoušek, čkyňský farář.
Po skončení mše pak oba
požehnali  nově zrekon-
struované dolanské hasič-
ské zbrojnici. Tím skončil
o_iciální program setkání 
a mohla začít zábava.
Slunce svítilo, ne moc, tak
akorát, větřík pofukoval,
také tak akorát, zkrátka
bylo příjemně. Účastníci
setkání spolu vesele poví-
dali, vzpomínali na časy
dávno minulé, pojídali gri-
lované pochoutky, které
připravovali hasičky i hasi-
či, zakusovali cukroví 
a buchty od dolanských žen
a to vše zapíjeli strakoni-
ckým čepovaným pivem. 
A k tanci a poslechu vyhrá-
vala skupina Trio Orion, je-
jímž členem je Jiří Vojtíšek
st., také Dolaňák.  Poslední
hosté se pak rozcházeli až
nad ránem v neděli.

Protože toto dolanské
setkání proběhlo v termínu
nepravidelně konané do-
lanské pouti ve Zdůlí,
v průběhu setkání zazněl
názor, že bychom se takto
mohli setkávat a kaž-
doročně  slavit dolanskou
pouť u kapličky v Dolanech.
Průběh celého dne natáčel
kamerou pan Ing. Ivo
Komín a tento záznam si
můžete koupit na DVD
v hospodě U Martana.  

Na závěr zbývá už jen
poděkovat sponzorům –
dolanským hasičům, Obec-
nímu úřadu Čkyně, _irmám
KMP, Dolanka a Jarokai 
a všem, kteří se podíleli na
organizaci – zejména do-

lanským hasičům, Milanovi 
Martanovi a MUDr. Marii
Kučerové. Všichni účastníci
budou moci dlouho
vzpomínat na přátelská
setkání a těšit se na další.

(pk)
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Setkání dolanských rodáků



Ve Čkyni se 24. června
odehrál fotbalový maratón.
Fotbalové hřiště na rovince
hostilo druhý ročník Čkyně
cupu, který organizovala
sehraná dvojice Šimon
Blaschko a Patrik Krull. 

V turnaji se představilo
celkem deset týmů. „Nej-
více bylo samozřejmě
domácích týmů, ale za-
stoupení měla téměř každá
obec z okresu. Měli jsme tu
například borce z Kubovy
Hutě, Prachatic, Chluman,
Vacov nebo Stachů,“ vy-
jmenoval Šimon Blaschko.

Nejzkušenějším týmem
byli zřejmě Tatíci, naopak

nejmladšími účastníky byli
All Stars, někteří z nich
dokonce byli potomci
Tatíků. 
Dohromady se hrálo cel-

kem 36 zápasů. Hrálo se
více než devět hodin,
během kterých se vypilo 
asi pět set piv a snědlo více
než 140 klobás. 

Organizátoři mají v plánu
s turnajem pokračovat 
a rádi by z něj udělali
tradici. „Už máme i nějaké
plány, jak turnaj příští rok
vylepšit a nalákat nové
fanoušky, ale to si zatím
necháme pro sebe,“ uzavírá
Patrik Krull.

(pp)

Čkyňské áčko povede tuto
sezónu nové trenérské duo
– velezkušený Václav Turek
st. a generál Michal Uhlík.
Oba dávají čkyňskému fot-
balu naprosto všechno a na
novou úlohu se těší.   

Cíl pro tuto sezónu je
jasný. Udržet krajskou
soutěž a hlavně hrát lepší
fotbal než v minulém roč-
níku. Podle Michala Uhlíka
je k úspěchu nutná základní
věc. „Všichni hráči musí
zlepšit docházku na tré-
ninky, protože bez toho to

V sobotu 14. 7. 2012 
se uskutečnil na novém
multifunkčním hřišti ve
Čkyni 1. ročník turnaje 
v nohejbale.

Turnaje se zúčastnilo 
8 trojčlenných týmů ze
Čkyně a okolí. Týmy byly
rozděleny do dvou skupin
po čtyřech. Ve skupinách se
hrálo systémem každý 
s každým a poté násle-
dovaly vyřazovací boje ve
čtvrt_inále.

Celý turnaj vyvrcholil
_inálem, ve kterém se
setkaly týmy Sparty a Vete-
ránů. Zápas skončil výsled-
kem 2:1 pro Veterány a i
diváci si přišli na své, pro-
tože k vidění byl velice 

nepůjde. Jinak nemá cenu
držet krajský přebor a
můžeme jít rovnou hrát
okresní přebor jen tak pro
žízeň,“ burcuje nový trenér
čkyňského áčka Michal
Uhlík. 

Vedoucím týmu, který za-
jišťuje vše potřebné pro
bezproblémový chod man-
čaftu, se stal Patrik Mečar
Krull, který bude na hráče
platit svou přísností, vše-
stranností a také naprostou
nestranností.

(pp)

kvalitní nohejbal. Tým Ve-
teránů hrál ve složení 
Václav Turek st., Michal
Kuneš a Robert Provod.
Tým Sparty hrál ve složení
Václav Rangl, Filip Brázda 
a Tomáš Hrčka.

Nejlepším hráčem turnaje
byl vyhlášen Tomáš Hrčka 
z týmu Sparty.

Děkuji sponzorům turnaje:
Pivovar Nektar Strakonice,
Jarokai Čkyně, Restaurace
Ve Votáčce Čkyně, Hospoda
Na hřišti Čkyně, Picérka
Bosák Čkyně, Pavel Rod
Vimperk, Oldřich Hamtil
Malenice, Vlastimil Babka
Čkyně.

gen. Michal Uhlík
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Během Čkyně cupu se vypilo 
asi pět set piv

Organizátoři Patrik Krull (vlevo) a Šimon Blaschko 

Mistrovské zápasy  
Krajský přebor – Podzim 2012

SK Čkyně “A”:
SO   18. 8. 2012, 17:00 hod     Čkyně – Rudolfov
SO   25. 8. 2012, 17:00 hod     Soběslav – Čkyně
SO     1. 9. 2012, 17:00 hod      Čkyně – Dačice
NE     9. 9. 2012, 10:30 hod      Třeboň – Čkyně
SO   15. 9. 2012, 16:30 hod     Čkyně – Sedlice
SO   22. 9. 2012, 16:30 hod     Vodňany – Čkyně
SO   29. 9. 2012, 16:30 hod     Čkyně – Jindřichův Hradec
SO   6. 10. 2012, 16:00 hod     Veselí nad Lužnicí - Čkyně
SO 13. 10. 2012, 16:00 hod    Čkyně – Lažiště
SO 20. 10. 2012, 15:30 hod    Osek – Čkyně
SO 27. 10. 2012, 14:30 hod    Čkyně – Prachatice
NE   4. 11. 2012, 14:00 hod     Písek „B“ – Čkyně

Áčko povedou Turek a Uhlík

Noví trenéři “Áčka” V. Turek st. a M. Uhlík

Turnaj v nohejbale 
vyhráli Veteráni



Nikdo ze Čkyně nevy-
šperkoval svou fotbalovou
kariéru takovými úspěchy
jako Ivana Kavlíková. Hrála
za národní tým, oblékala
rudý dres pražské Sparty,
teď hraje za Duklu – další
tým z našeho hlavního
města. Tento druholigový
mančaft přijel do Čkyně 
a během pouťové soboty tu
sehrál exhibiční utkání 
se čkyňskou starou gardou.

Jaký byl z tvého pohledu
zápas se čkyňskou starou
gardou?

V první řadě mě moc mrzí,
že jsem si nemohla zahrát 
a podpořit holky. Celkově si
myslím, že se celá akce
povedla a měla jsem z ní 
a stále mám dobrý pocit.
Týden před zápasem to 
vypadalo poměrně bledě,
protože mi zápas hodně
holek odřeklo, ale nakonec
jsme to s trenérem dali
dohromady. Tímto bych
chtěla všem zúčastněným
ještě jednou poděkovat,
protože vím, jak je celá 
sezóna časově náročná. 
I holky si v šatně zápas
pochvalovaly a hlavně je
potěšila atmosféra, která
zápas provázela. Určitě
jsme mohly vstřelit více
branek, ale vzhledem k
okolnostem a počtu jsme
předvedly maximum. Chtě-
la bych ještě vyzdvihnout 
a poděkovat za luxusní péči,
jelikož před zápasem jsme
měli zajištěné ovoce a po
zápase celkový dojem
podtrhla skvělá večeře.

Který ze čkyňských hráčů
předvedl z tvého pohledu
nejlepší výkon?

Čkyňský tým je velice
silný a já bych chtěla hlavně
vyzdvihnout přístup hráčů.
Kdyby chtěli, tak nám

nasázejí daleko více bra-
nek, ale tím by zápas ztratil
veškeré hodnoty. Odehrála
jsem několik zápasů proti
mužům a vždy záleželo, jak
k tomu hráči přistoupili.
Buď si chtějí dokázat, že
porazí ženský tým o něko-
lik branek a nebo se zápas
odehraje zcela v přátel-
ském duchu a obě strany
mají ze zápasu radost.
Takže díky všem.

Proč jste se rozhodly hrát
fotbal o pouti ve Čkyni? 

I když jsem v Praze 11 let,
do Čkyně k rodičům se moc
ráda vracím a myšlenka
zahrát si opět na domácím
hřišti zápas mě napadla už
dávno. Moji myšlenku
velmi podpořil Míra Kavlík
(Eder) a taťka. Bránil tomu
však tábor, na který jsem
pravidelně jezdila sedm let.
Letos jsem se rozhodla na
tábor nejet, a proto nic ne-
bránilo tomu být o čkyňské
pouti doma a čas si zpří-
jemnit zápasem.

Zápasem ses chtěla ro�
zloučit s aktivní kariérou.
Nakonec ti v tom zabrá�
nilo zranění. Jak dlouho
ještě chceš hrát?

Původně to tak mělo být.
Vše jsem měla poměrně
dobře naplánované. Chtěla
jsem odehrát poslední zá-
pas za Duklu na hlavním

hřišti na Julisce, pak 
exhibiční zápas ve Čkyni 
a s aktivní kariérou skončit.
Ale osud tomu chtěl jinak.
Dvě kola před koncem
sezóny přišlo zranění, takže
jsem si nezahrála ani
poslední zápas sezóny 
a nezahraji si ani na rod-
ném trávníku. Momentálně
jsem po artroskopii kolene
a čeká mě plastika křížo-
vého vazu, což znamená půl 
roku bez sportu. Ponaučení
pro mě - nic se nemá do-
předu plánovat a počkám,
jak se to vyvine.

Děvčata z druholigové Du�
kly nafotila lechtivý kalen�
dář. Nedomluvili jste se na
něčem podobném s čkyň�
skou starou gardou?

Veškeré domluvy zkazil
déšť. Příští rok si můžeme
dát repete a třeba i na fo-
cení dojde.

Po zápase bylo na hřišti
veselo. Někteří místní fa�
noušci si koupili i vaše
kalendáře. Původně jste
měly ve Čkyni i přespat 
a odjet až druhý den.
Mrzelo vás to?

Původně měly holky pře-
spat, ale trenér chtěl během
víkendu odehrát ještě jeden
zápas, takže tuhle variantu
bohužel zamítnul. Myslím
si, že jinak by bylo velmi
veselo. Škoda toho deště,
který zápas přerušil a ne-
dovolil vychutnat si penalty
na závěr. Jsme rády, že si
někteří fanoušci zakoupili
náš kalendář, jelikož výtě-
žek nám pomůže _inanco-
vat sezónu, která není
zrovna levnou záležitostí.
Kalendáře jsou na příští
rok, takže kdyby chtěl
někdo další podpořit náš
tým, nechť se ozve.

(pp)

AKTUALITY ze života Čkyně – srpen 2012 6

Nejlepší čkyňský fotbalista(tka)

Zápas přinesl celou řadu pohledných akcí
Foto: Josef Lávička



Osmdesáté narozeniny
oslavila čkyňská fotbalová
legenda Zdeněk Nezbeda.
V rozhovoru pro Aktuality
se zamyslel nad loňskou,
nepovedenou fotbalovou
sezónou.

Oslavil jste osmdesátiny. 
O fotbalistech se říká, že
to umí roztočit. Jak jste
slavil?

Jojo, to bejvávalo. S klu-
kama sice nějaký přípitek
byl, ale nic velkého. Dříve to
bylo něco jiného. To se za-
píjelo s celým mančaftem.
Ale pozor, nikdy před zá-
pasem.

Co říkáte na uplynulou
fotbalovou sezónu?

Budu mluvit jen o áčku,
kterému se sezóna vůbec
nepovedla. To bylo trápení.
Neměli jsme hráče, bylo
hodně marodů, hráči ne-
chodili na tréninky, jak by
měli. Bylo to jedno s
druhým.

Co byste poradil nové
trenérské dvojici pro tuto
sezónu?

Dneska je to všechno jinak,
než to bylo za nás. Ale jedno
platí pořád. Musíte hráče
motivovat a dostat je na

hřiště. On je to ale problém,
zodpovědnost hráčů není
taková jako byla dříve. Zdá
se mi, že mezi nimi chybí
ten správný kamarádčoft,
ta parta. I když jsou tu
dobří fotbalisti. Tohle
všechno dělá ta doba.
Uvidíme, co se teď stane.
Třeba to bude lepší.

A kdy to bylo ve Čkyni
vůbec  nejlepší?

Já tu jsem od roku 1950.
Nejlepší léta tu byla do
roku 1953. Pak jsem šel na
vojnu, i potom to bylo moc
dobrý. Ale bylo to všechno
hodně kolektivní. I když
jsme hráli kraj nebo nižší
soutěž.

Kde jste hrál?

Ve středu útoku. Tenkrát
se to hrálo jinak. 5-3-2. Pět
útočníků, 3 záložníci, 2
obránci. Dávalo se hodně
gólů. Fotbal se hraje úplně
jinak než za nás.

Teď už dlouhá léta pů�
sobíte jako správce 
upoutaný ke hřišti.

To je pravda. Ale rád. I když
jsem tu vždycky strávil i do-
volenou. Je pravda, že jen
díky manželce, která mně
to celý život tolerovala.

(pp)

Zoufalý stav sprch ve 
fotbalových kabinách byl 
již dlouhou dobu zdrojem
kritických diskuzí mezi
domácími i hostujícími tý-
my. Ale o pouti měla přijet
děvčata z Prahy! A tak na
popud "staré gardy" se čle-
nové fotbalového oddílu, 
po domluvě s níže jmeno-
vanými sponzory, pustili 
s vervou do rekonstrukce
nedůstojného hygienického
zázemí čkyňského fotba-
lového stánku. Vzhledem 
k rozsahu prací byl termín
víc než šibeniční, ale do
pouti bylo vše podstatné
hotovo! 

Velké poděkování patří
všem "staříkům", kteří
naprosto bezplatně přiložili
ruku k dílu. Zapojili se čle-
nové a příznivci fotbalo-
vého oddílu i některé man-
želky – a to bylo před 

poutí! Velice děkujeme za
provedené práce také spon-
zorům, bez nichž by se tato
akce nemohla v žádném
případě zrealizovat. 

Pražským děvčatům 
se jistě příjemně sprcho-
valo po vyčerpávajícím
pouťovém zápase a my
Čkyňáci se nemusíme za nic
stydět. Všem fotbalistům
přejeme do budoucna
hodně příznivců, kteří se
umí postavit za správnou
věc. 

SPONZOŘI:
Zednické práce s materiá-
lem - STAVOJ Čkyně s.r.o.
Instalatérský materiál – 
INTOMA Čkyně
Doplnění lavic –K. Hadrava
Podlahová krytina v kabi-
nách – Z. Rod (provede bě-
hem srpna)
Elektro-práce – F. Had 

(red)
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V týmu chyběl kamarádčoft. 
Pomohou noví trenéři?

Zdeněk Nezbeda strávil celý život s fotbalovým míčem                                                           
Foto: PP

Fotbalisté mají nové kabiny

Mezi nejpilnější brigádníky patřil Láďa Motyka a Pavel
Rod (na snímku nahoře) a Míra Kavlík (dole)  Foto: PP



Postarší, sympatický
_lašinetář, který hrál kolem-
jdoucím před _irmou Into-
ma, byl ozdobou letošních
pouťových veselic. 

Počasí pouťování letos
moc nepřálo a velkou část
víkendu propršelo. Ti, co
vyrazili, si ale stejně jako
každý rok přišli na své. Ať
už to bylo v zahradě před
obecním úřadem, v ho-

spodě Na hřišti, v restau-
raci Ve Votáčce nebo nově 
v restauraci Na kovárně 
u pana Paulíka. 

Starosta Čkyně děkuje
všem, kteří přispěli k dobré
náladě a bezproblémovému
průběhu letošní pouti.
Restauratérům za bezvad-
né pohoštění, kvalitní 
a dobře vychlazené pive-
čko.                                    (pp)

Jasným vítězstvím skon-
čila letošní sezóna pro
čkyňskou starou gardu.
Během sezóny sehráli 
10 zápasů (5 na podzim 
a 5 na jaře). S výjimkou
jarního zápasu s Doubravi-
cí, který skončil remízou
3:3, všechny ostatní zápasy
vyhráli, některé i s vyso-
kým rozdílem. 

Nejlepším střelcem se stal
Michal Kuneš, který do sítě
soupěřů nastřílel 19 bra-
nek. Jasně tak ukázal
trenérům prvního čkyň-
ského týmu, že by bez pro-
blémů zvládnul i zápasy
krajského přeboru. 

Alespoň jeden gól vstřelili

Ve větráku restaurace 
Na kovárně se letos na jaře
vylíhlo pět poštolek. Vše-
chny se v tomto zvláštním
hnízdišti jejich rodičů bez
problémů vykrmily a v prů-
běhu července vylétly. 

Majitel restaurace Josef
Paulík tu má otevřeno
každý týden v pondělí, ve
středu, v pátek a v sobotu.
Vždy od 18 hodin, nebo
podle předchozí dohody.

v sezóně následující hráči:
Jan Vojtíšek, Václav Turek

starší, Sláva Krull, Josef
Kuneš, Martin Kvapil, Pavel
Novotný, Vladislav Voldřich
a Vlasta Toman.

Nejstarším hráčem v týmu
je Zdeněk Vilánek, kterému
je 55 let, naopak nej-
mladším šestatřicetiletý
Aleš Duka. 

Po posledním zápase 
s Bavorovem, který Čkyně
vyhrála 3:1, se v hospodě
Na hřišti konala i tradiční
dokopná, na které nemohlo
chybět grilované prasátko.
Svým spoluhráčům ho vě-
noval Sláva Krull.          

(pp)

Zajít si sem může každý na
večeři nebo dobré pivo.
Josef Paulík tu také všem
zájemcům nabízí i mož-
nost uspořádání rodinných
oslav nebo _iremních
večírků. Prostory restaura-
ce jsou veliké, stejně tak 
i ochota majitele pana
Paulíka. Tak neváhejte 
a vyrazte na pivo do no-
vě otevřené restaurace 
Na kovárně!                   

(pp)
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Flašinetář se stal ozdobou 
letošní pouti

Foto: PP

Poštolka z větráku lákala hosty
do hospody

Stará garda s přehledem
zvítězila

Mladé poštolky ve větráku                                        Foto: PP

KOS připravil tradiční květinový stánek a tvořivou dílnu
pro děti                                                                            Foto: PP

Chcete mě?
Jestli máte pocit, že vám doma chybí pejsek a zvládnete
se o něj dobře postarat, pak zavolejte Martině Novotné
(dříve Hanzalové) na telefon – 721 401844. Nebo se pro
něj přímo zastavte na adrese Čkyně 259. Jsou jim asi dva
měsíce. Po rodičích lze čekat, že budou většího vzrůstu 
a budou se hodit k domku se zahrádkou.                        (red)                                  



Stejně jako celou repub-
liku i Čkyni zasáhla v čer-
venci velká vedra. Teploty,
které šplhaly i přes čtyřicet
stupňů špatně snášeli děti
i dospělí. Ti, co mohli,

se proto schovali do
bazénů, kde jim bylo nej-
lépe. Jako například děti 
z řadovek u řeky Petr Tan-
cibudek, Adam Šišlák
a Denisa Mauricová.

(pp)

V pátek před poutí, 
kdy byla již připravena
výstavka návrhů na interi-
éry synagogy, přijela de-
legace z bavorské strany
projektu Krajina spojuje
"Zámek Wolfstein – Syna-
goga ve Čkyni". Zúčastnila
se  paní Marina Reitmaier-
Ranzinger  za kraj  Frey-
ung-Grafenau, pan  Pavel
Fencl, ředitel prachatického
muzea, Wolfgang Bäuml 
z Národního parku Bavor-
ský les a pracovníci zámku
Wolfstein. Prohlédli si prá-
ce na synagoze i výstavu.
Při malém pohoštění  na
obecním úřadě jsme
probírali možnosti vzá-
jemné co nejužší spolu-
práce. 

Synagoga,  poté, co ji před
více než rokem navštívili
naposledy, na ně udělala
nesmírný dojem.

V sobotu pak jsme ve 
13 hodin otevřeli  poprvé
dveře synagogy veřejnosti 
a ukázali, nakolik pokročily
práce na rekonstrukci, 
a také výstavu s návrhy in-
teriérů. 

Ankety o návrh interiéru
se zúčastnilo 43 návštěv-
níků, k naší radosti i u nich
vyhrával návrh, který jsme
jednohlasně podpořili i my
jako porota. Druhý v
pořadí, návrh č. 1, se nám
také moc líbil, ovšem stejně
jako většina ostatních ne-
splňoval kritéria víceúčel-
nosti a snadné mobility
muzea. Návrh mladých ar-
chitektů z Prahy ctí genia
loci a ve spolupráci s nimi
jistě naplníme odkaz syna-
gogy jako takové – jedi-
nečné místo k setkávání.

Jindra Bromová
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Na vedro platil jen bazén

Petr Tancibudek ml.                                                     Foto: PP

Denisa Mauricová                                                         Foto: PP

Adam Šišlák                                                                    Foto: PP

Synagogu si prohlédla delegace 
z Bavorska

První návštěvníci rekonstruované synagogy
Foto: Michal Brom
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